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Anette Hellström m.fl (m) 
Susanne Sjöblom
Abit Dundar m.fl (L) 

Har barngrupperna ökat eller minskat i Hägersten-Liljeholmen sedan 2014?
 

I februari 2016 utkom skolverket med ett pressmeddelande gällande riktmärke för 
barngruppers storlek. Där stod bl a följande;

 För barn mellan ett och tre år är riktmärket för barngruppers storlek 8 till 12 barn. 
 För barn mellan fyra och fem år är riktmärket 9 till 15 barn. 

För ca två år sedan sköt även regeringen till pengar för att kommunerna skulle kunna minska 
barngrupperna. Förskolor ansöka om stimulansbidrag från Skolverket för att få ner antalet 
barn per grupp. För att få bidraget ska man svara på hur man ska gå till väga för att få mindre 
barngrupper. 

Under hösten 2017 granskade Kommunalarbetaren barngrupperna i landet – och granskningen 
visade att 70 procent av landets kommuner har för stora barngrupper jämfört med Skolverkets 
rekommendationer. 

När vi möter våra medborgare framkommer att barngrupper delas men att det inte tillsätts 
ytterligare personal samt att ytan för barnen att röra på sig, minskar. 

Med anledning av det som anförts ovan gällande barngrupper 1-3 år samt 4-5 år vill vi 
fråga förvaltningen:

Har vår stadsdel, fått tagit del av regeringens pengar och i så fall hur stort är beloppet?
Hur många barngrupper finns idag och hur många fanns 2014?
Hur stora är barngrupperna idag och hur stora var de 2014?
Hur stor yta (m2/barn) finns tillgänglig per barn idag jämfört med 2014?
Hur stor är personaltätheten per barngrupp idag jämfört med 2014?
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